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ستاد اقامه نماز اداره کل راه آهن 
هرمزگان برتر شد 

 کشف زمین خواری ۳ میلیاردی 
در بندرعباس 

گروه خبر // عیســی عباسی عضو شورای شهر بندرعباس در نشست شورای شهر و ارائه گزارش 
عملکرد سازمان سرمایه گذاری شــهرداری گفت : در سال های اخیر سازمان سرمایه گذاری یک 

لشکر آدم را جمع کرده و به بهانه بازدید از شهربازی به ترکیه گردی برده است. 
   دستاورد سفرهای خارجی مدیران شهرداری کجاست؟ آدرس بدهید مردم بدانند کدام شهربازی بندرعباس را 
بر اساس سفرهای ترکیه ساخته اید؟ هزینه سفر را از کجا تامین نموده اید؟ اگر نمی دانید اسامی مسافرین ترکیه 
را اعلام کنید تا خودمان از آنها بپرســیم. عیسی عباسی همچنین با انتقاد از نحوه انعقاد قرارداد ها گفت: نحوه 
جذب سرمایه گذار و قرارداد های سرمایه گذاری دارای ابهامات زیادی است که از جمله آنها موضوع پارک 
دباغیان،، قرارداد شهربازی بندرعباس در محل پشت تالار شهید آوینی و قراردادی که رقم آن با آنچه در قرارداد 

ثبت شده متفاوت است که باید مورد بررسی قرار گیرد. یعقوب دبیری نژاد عضو دیگر شورای شهر بندرعباس 
اظهار کرد: در پروژه کمپ ساحلی اول قرار داد بسته شده و بعد به دنبال مجوزها رفته اند و در پروژه صمدو نیز 
همین اتفاق افتاده است و زمانبر شدن اخذ مجوزها پروژه ها را متوقف  و سرمایه سرمایه گذار راکد شده است. 
با این وضعیت هیچ دستاوردی جز فرار سرمایه گذاران نخواهیم داشت. دبیری نژاد با بیان اینکه سازمان مدیریت 
سرمایه گذاری شهرداری بندرعباس موظف است که اول مطالعات را انجام دهد، زیرساخت ها را فراهم کند و 
سپس به دنبال سرمایه گذار بگردد؛ تصریح کرد: پروژه های سرمایه گذاری شهرداری یا مشکلات حقوقی دارند 
یا ضعف در بندهای قرارداد ودر نتیجه تضییع حقوق شهرداری دارند و یا برای کسی مهم نیست که بعد از انجام 

سرمایه گذاری بدنبال اجرای تعهدات سرمایه گذار باشد.

گروه خبر //  عضو شــورای شهر بندرعباس با انتقاد 
از رویه های فساد زا گفت: توزیع آگهی توسط روابط 
عمومی شهرداری طی پنج سال اخیر به گونه ای بوده 
که می توان روابط عمومی را یکی از سرچشمه های 

فساد در معاملات شهرداری دانست.
   یعقــوب دبیری نژاد در دهمین نشســت شــورا افزود: 
قانون گذار به شــیوه های مختلف و توسط چندین مرجع 
شهرداری ها را مکلف به توزیع آگهی ها از طریق وزارت 
ارشــاد کرده اند تا از تخلف و فســاد  پیشگیری شود اما 
شهرداری بندرعباس برای حفظ منافع برخی افراد در برابر 
اجرای نص صریح قانون مقاومت کرده است. وی تصریح 
کرد: یکی از این موارد فســادزا در تشــریفات مناقصات 
است که بررسی های کمیســیون حقوقی شورا نشان می 
دهد  در برخی موارد، آگهی فراخوان مناقصه به نشریاتی 
داده شــده که اصلا در هرمزگان توزیع نمی شدند و کسی 

آنها را نمی شناسد و به همین دلیل  جز برخی پیمانکاران 
خــاص، دیگران از موضوع کاملًا بــی اطلاع بودند و در 

نتیجه قرارداد با هر قیمتی بسته می شد.
عضــو کمیســیون حقوقی شــورا ادامه داد:  بــه عنوان 
 مثــال یکــی از آگهی هــای فراخــوان شــهرداری به 
 روزنامه ای در تبریز داده شــده که بعیــد می دانم حتی 
مــردم آذربایجان هم از وجود چنیــن روزنامه ای مطلع 

باشند.
  دبیری نژاد از » تخلفات بســیار گســترده « در توزیع 
آگهی های شــهرداری بندرعباس خبــر داد و گفت:  در 
یکی از این تخلفات ســندی وجود دارد که نشان می دهد 
چاپ یک ویژه نامه در ســال ۹۹  با سندســازی و تهیه 
اســتعلام بهای غیرواقعی به مبلغ ۶۰۰ میلیون ریال برای 
نشریه تحت امتیاز یکی از کارکنان شهرداری فاکتور شده 
است اما قدیمی ترین و پرتیراژترین روزنامه استان در سال 
۱۴۰۰همین ویژه نامه را با یک پنجم رقم قبلی چاپ می 

کند.
  دبیری نژاد اظهار داشت: طی پنج سال فقط در شهرداری 
مرکزی و تعدادی از ســازمان های زیرمجموعه شهرداری 
به طور میانگین حدود ۵۰۰ میلیون ریال آگهی به نشریات 
داده شــده اما برای همین نشریه خاص متعلق به یکی از 
کارمندان روابط عمومی یک سازمان تابعه، این رقم هفت 
میلیارد ریال بالاتر از ســقف میانگین سایر نشریات بوده 

است .

*  ســهم هفت میلیارد ریالی کارمند شهرداری از 
آگهی ها 

   دبیری نژاد ارزش آگهی های توزیع شــده توسط روابط 
عمومی شهرداری بین ۱۲۸رسانه ای که با این نهاد همکاری 
می کرده اند را ۵۵ میلیارد ریال )طی پنج ســال( اعلام کرد 
که به گفته وی هفت میلیارد ریال آن سهم رسانه فرد شاغل 
در شهرداری شده است . دبیری نژاد اضافه کرد: در حالی که 
شهرداری مرکزی و مناطق و سازمان های تابعه شهرداری 
همــه دارای عکاس و فیلمبردار هســتند که به آنها حقوق 
پرداخت می کنند، فاکتورهای زیادی نیز بابت عکاســی و 

فیلمبرداری و ساخت تیزر پرداخت شده است.
* بررســی تحقیــق و تفحص از روابــط عمومی، 

اولویت کاری کمیسیون حقوقی شورا 
  به گزارش خبر هرمزگان ؛ وی با طرح درخواست تحقیق 
و تفحص از روابط عمومی شهرداری گفت: از روزی که بر 
روی این موضوع دســت گذاشتیم افراد ذینفع از طریق هر 
جایی سفارش و توصیه فرســتادند و دست آخر دست به 
تخریب شورا زدند. دبیری نژاد تصریح کرد: از بخش ناظر 
شهرداری )حراست( توقع پیگیری و پیشگیری بود اما بعد از 
اطلاع و تذکر کمیسیون حقوقی، هنوز وقت کشی می کنند 
و پیگیر استخدام اقوام خود در شهرداری هستند.در نشست 
شورای شهر قرار شــد موضوع تحقیق و تفحص از روابط 
عمومی شــهرداری ابتدا در کمیسیون حقوقی شورا مطرح 

شود و با درخواست یک سوم اعضا، به صحن علنی بیاید.

افشاگری بی سابقه در شورا ؛

 روابط عمومی سرچشمه فساد معاملات شهرداری بندرعباس است

گــروه خبــر // نماینده ولــی فقیه در 
هرمزگان گفت: عملکرد ســتاد اجرایی 
فرمان امام)ره( همیشــه »مردم محور« 
بوده است، به طوری که در هر برهه زمانی 
پای کار رفع مشکلات مردم بوده و هست. 
حجت الاسلام دکتر محمد عبادی زاده در 
دیدار مدیرکل ستاد اجرایی فرمان امام)ره( 
در هرمزگان، اظهار کرد: مجموعه ســتاد 
اجرایی فرمان امــام)ره( یک ویژگی دارد 

که این نهاد را از دیگر نهادها متمایز کرده 
است، این ویژگی آن است که محور کارها 
ائمه جمعه هستند. وی بیان کرد: عملکرد 
ستاد اجرایی فرمان امام)ره( همیشه »مردم 
محور« بوده است، به طوری که در هر برهه 
زمانی که مــردم در زمینه های مختلف به 
کمک احتیاج داشــته اند، رد پای ستاد در 
آنجا دیده می شــود. به گزارش  فارس ، 
نماینده ولی فقیه در هرمزگان با بیان اینکه 

جذب نیروی ستاد اجرایی فرمان امام)ره( 
باید طوری باشــد که نیروهــای انقلابی 
خصوصا جوانانی که روحیه جهادی دارند 
را گرد هم آورد تا دایره کمک رســانی به 

مردم گسترده تر شود، خاطرنشان کرد: امید 
اســت که با کمک الهی، جوانان در مسیر 
جهاد و کمک رســانی به محرومان رشد 

کرده و ریشه فقر را در منطقه بخشکانند.

ادامه از تیتر یک //
  مثلا در پروژه بازیافت پســماند قرارداد ۲۰ ساله بوده و 
سرمایه گذار بعد از ۱۲ ســال هنوز تعهدات خود را انجام 
نداده و خسارات زیادی به شهرداری وارد شده اما تا امروز 
یک برگ پیگیری حقوقی و قضایی وجود ندارد. همچنین 
قرارداد ده ساله ایســتگاه های اتوبوس تمام شد اما بدلیل 
ضعف قرارداد ســرمایه گذار هیچ خدماتی به شــهروندان 
 نداده است مسئولین شهرداری هم هیچ پیگیری جدی انجام 
نداده اند که ان شــالله به همه این کم کاری ها در شــورای 
ششم رســیدگی خواهیم کرد و گزارش آن را هم به مردم 
ارائه می کنیم.عضو شورای شهر بندرعباس گفت: شفافیت 
در نحوه جذب ســرمایه گذاران وجود ندارد. سرچشــمه 

برخــی از این معضلات در روابط عمومی و در آگهی هایی 
اســت که شــهرداری برای مناقصه یا مزایده فراخوان داده 
است. مثلا شهرداری یک فراخوان در روزنامه ای در تبریز 
چاپ کرده که بعید می دانم حتی شــهروندان تبریزی هم از 
 وجود آن اطلاع داشته باشند چه برسد بندرعباس. در ادامه 
حجت الاســلام حیدری نیز گفت :  با تمام قدرت مسائل 
مربوط به شورا و شهرداری را پیگیری می کنیم و با هیچکس 
تعــارف نداریم، جان و مال  آبــروی خود را برای خدمت 
کردن به مردم گذاشته ایم.عضو کمیسیون عمران شهرداری 
بندرعباس گفت: مطالبه گری حق مردم این شــهر است و 
مسئولان طبق گزارشاتی که ارائه می دهند و کاری که انجام 

می دهند مورد سوال و بازخواست قرار می گیرند.

حجت الاســلام حیدری با بیان اینکه شــعار مــا در ابتدا 
شــفاف ســازی بوده و خواهد بود گفت: مردم باید بدانند 
نماینده هایشــان در شــورای شــهر چه کار می کنند و 
 مــا تمام موضوعات در دســت بررســی را بــرای مردم 
شفاف سازی خواهیم نمود. احمد کناری نژاد عضو کمیسیون 
 فرهنگی شورای شهر نیز با انتقاد از واگذاری فرهنگسرای 
 دریا در قالــب پروژه ســرمایه گذاری گفــت: اینکه ما 
 مجموعه ای فرهنگی و تخصصی را بسازیم و در نهایت به 
بهانه ســرمایه گــذاری تجهیــز به فرد غیــر متخصص 
واگــذار نمائیم و مــردم را از آن مــکان فرهنگی محروم 
 کنیم واگذاری به ســرمایه گذار نیســت بلکه حمایت از 
 سرمایه دار است و باید این رویه غلط هرچه سریعتر اصلاح 
گردد. حجت الاســلام احمد عامری یکی دیگر از اعضای 
 شورای شهر بندرعباس با تشکر از عملکرد و اقدامات سازمان 
ســرمایه گذاری گفــت: نباید نیمه خالی لیــوان را دید و 
 به نیمه پــر آن توجه نکرد. اقدامــات خوبی هم در زمینه 

سرمایه گذاری انجام شده که جای تقدیر و تشکر دارد.

گــروه خبــر // اســتاندار هرمزگان 
باید  هرمزگان،  پیشــرفت  برای   گفت: 
 بســتر گفتگو و مشــارکت مردم در 

تصمیم گیری ها فراهم شود.
   به گزارش خبرنگار دریا ، مهندس مهدی 
دوستی در دیدار با علمای اهل سنت استان 
هرمزگان، ضمن تبریک به مناســبت میلاد 
با ســعادت نبی مکرم اسلام حضرت محمد 
مصطفــی »صلی الله علیه و آله و ســلم«، 
حضرت امام جعفر صادق »علیه الســلام« 
و هفته وحــدت، با بیان اینکه دغدغه مردم 
در خصوص اشتغال و برخورداری از رفاه، 
یک دغدغه درســت و به حق است، اظهار 
کــرد: اگر در هرمزگان خواهان پیشــرفت 
هســتیم، باید بستر گفتگو و مشارکت مردم 
در تصمیم گیری ها فراهم شود. وی افزود: 
اگر در عرصه عمل این دو بستر مهم محقق 
نشود و تصمیم ها بر مبنای خرد جمعی اتخاذ 

نشــود، در واقع عوایدی برای مردم نخواهد 
داشت. استاندار هرمزگان با اشاره به چرایی 
عدم تحرک در برخی بخــش ها، تصریح 
کرد: تلاش هایــی که در هرمــزگان برای 
پیشــرفت صورت گرفته است، در برخی از 
بخش ها در خور توجه بوده اما به اندازه ای 
نبوده که بتواند بستر پرظرفیت هرمزگان را 
برای دستیابی به تحول و توسعه به حرکت 
درآورد. دوســتی ادامه داد: باید نخبگان و 
مردم هرمزگان دست به دست هم بدهند که 
پیشرفت توأم با عدالت که مدنظر مقام معظم 
رهبری است محقق شود. استاندار هرمزگان 
ضمن انتقاد از پیچیده کردن فرآیند راه اندازی 
کسب و کارها، بیان کرد: اگر شما فرماندار یا 
مدیری را دیدید که پرونده ســرمایه گذاری 
یک فرد را در دســت گرفتــه و برای حل 
مشــکل آن تلاش می کند به او نباید خیلی 
شک کرد؛ باید نسبت به مدیری تردید کرد که 

نه تنها مشکلات را حل نمی کند بلکه مانع 
تراشی می کند. وی اضافه کرد: راه پیشرفت 
استان، اســتفاده از ظرفیت سرمایه گذاران، 
تکریم و تسریع در کار آنان به عنوان برنامه 

محوری دولت در هرمزگان است. 
 دوســتی همچنین از آغاز فرآیند شناسایی 
پهنه های آماده ســرمایه گــذاری و اخذ 
مجوزها در نقاط مختلف اســتان خبر داد 
 و گفت: اخذ مجوز ســرمایه گــذاری در 
پهنه های خالــی از مجوز در نقاط مختلف 
اســتان، با ایجاد مزیت نســبی، تمایل به 
ســرمایه گذاری در این مناطــق را افزایش 
مــی دهد و تمام تلاش ما این اســت که با 
دو رکــن عــدل و عقل کارهــا را به پیش 

ببریم.اســتاندار هرمزگان خاطرنشان کرد: 
 می توان از ظرفیــت مجوزها برای تقویت 
بازارچــه های مرزی بهره بــرد و آن را به 
افــرادی که به صورت ســنتی و با لنج کار 
واردات را انجام می دهنــد واگذار کرد که 
مردم محلی نیــز از منافع همجواری با دریا 
بهره مند شوند.همچنین در این نشست علمای 
اهل سنت مناطق مختلف استان هرمزگان، 
ضمن اعــلام آمادگی برای افزایش تعامل و 
همکاری جامعه اهل سنت با دولت آیت الله 
دکتر رئیسی، ریاست جمهوری اسلامی ایران 
و همچنین مهندس مهدی دوســتی استاندار 
هرمزگان، پیشنهادات و درخواست های خود 
را در حضور استاندار هرمزگان مطرح کردند.

نماینده ولی فقیه در هرمزگان :

مردم محوری 
بنای کار ستاداجرایی است 

عیسی عباسی عضو شورای شهر بندرعباس :

دستاورد ترکیه گردی مدیران شهرداری کجاست؟ 

استاندار هرمزگان در دیدار با علمای اهل سنت  هرمزگان :

 فرآیند راه اندازی کسب و کارها 
باید تسهیل شود 

عیسی عباسی عضو شورای شهر بندرعباس :

دستاورد ترکیه گردی
 مدیران شهرداری کجاست؟ 

آدرس بدهید مردم بروند حاصل سفرهای خارجی را ببینند

لزوم ساخت مسکن برای محرومان
صفحه 2را بخوانید

 

ادامه در همین صفحه

معاون استاندارهرمزگان:
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گروه خبر // دادســتان عمومی و انقلاب مرکز 
استان هرمزگان از توقیف ۲ دستگاه تانکر حامل 

سوخت قاچاق خبر داد.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ دادستان عمومی و انقلاب 
مرکز استان هرمزگان از توقیف ۲ دستگاه تانکر حامل 
ســوخت قاچاق با اقدام اطلاعاتی توســط قرارگاه 
عملیاتی مقابله با قاچاق سوخت دادسرای عمومی و 

انقلاب بندرعباس خبر داد.

  مجتبــی قهرمانی همچنین ضمــن تأکید بر مقابله و 
برخورد قاطعانه دســتگاه قضایی استان هرمزگان با 
قاچاق ســوخت و سرمایه های ملی خاطر نشان کرد: 
مبارزه با قاچاق از اولویت های مهم و مستمر در جهت 
رشــد و شکوفایی اقتصاد کشور اســت و شهروندان 
می تواننــد در صورت اطــلاع از فعالیت قاچاقچیان، 
مراتب را هر چه سریع تر به قرارگاه عملیاتی مقابله با 
قاچاق سوخت دادسرای عمومی و انقلاب مرکز استان 

هرمزگان اطلاع دهند.
  دادســتان عمومی و انقلاب مرکز اســتان هرمزگان 
در پایان تأکید کرد: خوشــبختانه با تشکیل قرارگاه 
عملیاتی پیشــگیری و مقابله با قاچاق سوخت و در 
نتیجه تمرکز اقدامات، شاهد کارآمدسازی نظارت ها و 
تشدید برخورد با متخلفین می باشیم که این موضوع، 
سامان دهی عرضه سوخت و کنترل هوشمند مصرف 

را در پی داشته است.

توقیف ۲ دستگاه تانکر حامل سوخت قاچاق در هرمزگان



پایان قریب الوقوع دادور در ستاره خلیج فارس     
  گروه خبر // دســتگاه های نظارتی با اســتناد به جزئیات 
ماده ۱۷ آیین نامه اجرایی تبصره ۲ ماده ۲۱ و ماده ۱۲۱ قانون 
 مدیریت خدما ت کشوری، ادامه ی فعالیت مدیرعامل فعلی ستاره 
خلیج فارس را غیرقانونی ارزیابی کرده اند. دستگاه های نظارتی 
با اســتناد به جزئیات ماده ۱۷ آیین نامه اجرایی تبصره ۲ ماده 
۲۱ و مــاده ۱۲۱ قانون مدیریت خدما ت کشــوری، ادامه ی 
فعالیت مدیرعامل فعلی ســتاره خلیج فــارس را غیرقانونی 
ارزیابی کرده اند.ســتاره خلیج فارس در ماه های گذشــته با 
حواشــی بسیاری روبه رو بوده اســت و بنا بر اطلاعاتی که به 
ما رسیده است، ادامه ی فعالیت »محمدعلی دادور« مدیرعامل 
این شــرکت دیگر میسر نخواهد بود.دســتگاه های نظارتی و 
تصمیم گیر با اســتناد به جزئیات مــاده ۱۷ آیین نامه اجرایی 
تبصره ۲ ماده ۲۱ و ماده ۱۲۱ قانون مدیریت خدمات کشوری 
با موضوع امکان مأموریت کارمندان در مؤسســات غیردولتی 
از ســوی شورای توسعه مدیریت و ســرمایه، ادامه ی فعالیت 
مدیرعامل فعلی ســتاره خلیج فارس را که اســتخدام رسمی 
وزارت نفت و مأمور به خدمت در این شرکت خصوصی بوده 
اســت، غیرقانونی تشخیص داده اند.ماجرا از این قرار است که 
ماده ۱۲۰ قانون مدیریت خدمات کشوری مأموریت را یکی از 
حالات کارمندان رسمی تعیین کرده است و تسری آن به سایر 
وضعیت های اســتخدامی ازجمله پیمانی و قراردادی برخلاف 
ماده مذکور اســت. ماده ۷ قانون مدیریت نیز کارمند دستگاه 
اجرایی را تعریف کرده و در ماده ۵ قانون مذکور نیز دســتگاه 
اجرایی تعریف شده لذا مأمور شــدن کارمندان در مؤسسات 
غیردولتی مغایر با خدمت کارمند در دستگاه اجرایی موضوع 
تعریف ماده ۷ قانون مذکور اســت چراکه عملًا منفصل کننده 
مأمور از خدمت در دســتگاه اجرایی خواهد بود و کارمند به 
شــغلی مشغول می شود که در ســاختار سازمانی موضوعیتی 
ندارد. در بند )ب( ماده ۱۱۶ قانون مدیریت خدمات کشوری 
از وظایف شورای توسعه مدیریت و سرمایه انسانی موافقت با 
مأموریت کارکنان به مؤسسات غیردولتی نیست و وظایف آن 
شورا همخوان شکل و ماهیت آنچه در مقررات مورد شکایت 
تحمیل شــده به نظر نمی رســد و این اقدامی خارج از حدود 
اختیار و مغایر با قانون است.همچنین با عنایت به حکم مقرر 
در ماده ۵ قانون مدیریت خدمات کشــوری، دستگاه اجرایی 
مذکور در ماده ۱۲۱ این قانون، شــامل تمامی وزارتخانه ها، 
مؤسسات دولتی، مؤسســات یا نهادهای عمومی غیردولتی، 
شــرکت های دولتی و دستگاه هایی اســت که شمول قانون بر 
آن ها مستلزم ذکر یا تصریح نام است و به موجب ماده ۳ قانون 
مدیریت خدمات کشوری نیز مؤسسه یا نهاد عمومی غیردولتی 
واحد سازمانی مشخصی است که دارای استقلال حقوقی است 
و با تصویب مجلس شورای اسلامی ایجاد شده و بیش از ۵۰ 
درصد بودجه سالانه آن از محل منابع غیردولتی تأمین می شود 
و عهده دار وظایف و خدماتی اســت کــه جنبه عمومی دارد، 
بنابراین و با توجه به موازین قانونی فوق، تعریف مؤسســه و 
نهاد عمومی غیردولتی شامل سازمان ها و مؤسسات غیردولتی 
خصوصی که از شــمول تعریف نهاد عمومی غیردولتی خارج 
هستند، نمی شــود. به گزارش ایلنا؛ با این تفاسیر باید دوران 
خدمت محمدعلی دادور در ســتاره خلیج فارس را تمام شده 
دانســت؛ موضوعی که گمانه زنی ها در رابطه با جایگزین های 
وی را تقویت می کند و این بار باید منتظر اجرای صحیح قانون 

در رابطه با این مدیر پرحاشیه باشیم.
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سرمقاله

  درحالی ثبت نام طرح جهش مســکن از روز گذشته در 
کشور آغاز شده اســت که این موضوع باعث امیدواری افراد 
فاقد مسکن و جوانان در آستانه ازدواج به خانه دار شدن شده 
اســت.طرحی که بطور حتم به محض اینکه عملیات اجرایی 
پروژه ها شروع شود و هرمترمربع اعلام شده است دو میلیون 
و۷۵۰ هزار تومان تا سه میلیون تومان ساخته و به متقاضیان 
تحویل داده می شود، باعث خواهد شد حباب قیمتی مسکن 
که در این هشت سال گذشــته بدلیل عدم اجرای هیچ طرح 
مسکنی توســط دولت ایجاد شده اســت، بترکد و املاک از 
احتکار خارج خواهند شــد و با اجرای قانون اخذ مالیات از 
خانه های خالی، بطور حتم مشــکلات حوزه مسکن تا حد 
زیادی برطرف خواهد شــد. از آن طــرف اجرای این طرح 
باعث خواهد شد رونق تولید وافزایش اشتغال را نیز در کشور 
شــاهد باشیم و از میزان بیکاری ها کاسته شود و شاید ریشه 
بیکاری هم زده شــود. مردم به اجرای طرح جهش مسکن و 
رفع موانع تولید وافزایش اشتغالزایی امیدوارند و انتظار می رود 
در اواخر سال آینده بخشی از املاک ساخته شده آماده تحویل 
به متقاضیان شود. در این حوزه بایستی از ظرفیت انبوه سازان 
مسکن نیز استفاده کرد تا سرعت ساخت وساز افزایش یابد. در 
استانی مانند هرمزگان که قطب اقتصاد وصنایع کشور نام گرفته 
 است،البته نیاز است که بنگاه های اقتصادی برای خانه دار شدن 
پرسنل شان در سطوح مختلف، برای احداث مسکن شان آستین 
همت را بالا بزنند و در جوار صنایع مجتمع های مســکونی 
احداث کنند که در سال های گذشته انبوه سازان مسکن برای 
ساخت مســکن برای صنایع نیز اعلام آمادگی کرده بودند که 
متاسفانه استقبال نشد.اما موضوع دیگری که نباید مورد غفلت 
قرار گیرد این است که بخشی از اقشار جامعه بدلیل قرار گرفتن 
زیرخط فقر و شدت محرومیت که حتی برای خوردوخوراک 
و معیشــت ودرمان درمانده اند و درآمدی ندارند، بطور حتم 
توان پرداخت اقســاط بانکی این املاک را ندارند که بایستی 
برای این اقشار نیز دولت و خیرین، نهادهای حمایتی و انقلابی 
و... تدبیری بیندیشــند تا آنها از قافله خانه دار شــدن عقب 
نمانند. بایستی بگونه ای عمل شود تا در دولت سیزدهم هیچ 
 خانواده ایرانی بدون خانه نداشــته باشیم و همه به حق اولیه و 
قانونی شان که داشتن ســرپناه و مسکن است، برسند. دولت 
مردمــی و انقلابی دکتر رئیســی به وعــده اش برای احداث 
چهارمیلیون واحد مســکونی در مدت چهارسال بطور حتم 
عمل خواهد کرد و دغدغه خانه دار شــدن تمام اقشار پایان 
می یابد. رونق ساخت مسکن باعث رونق تولید واشتغال و امید 
در جامعه می شود و مردم طعم شیرین ثمرات انقلاب را بیش 
از پیش خواهند چشید. مردم در روستاها و شهرهای کشور با 
برنامه های دولت، خانه دار وشــغل دار خواهند شد وبخشی 

زیادی از دغدغه های شان کاهش می یابد.
    علی زارعی

لزوم ساخت مسکن برای محرومان

گروه خبــر // نماینده ولی فقیه در هرمزگان و 
اهل سنت  بندرعباس گفت: جامعه  امام جمعه 
جزء جدایی ناپذیر از امت و ملت اســلامی در 
ایران عزیز است و وحدت شــیعه و سنی در 

ایران باید الگویی برای جهان شود.
   به گــزارش خبرنگار دریا ، حجت الاســلام و 
المسلمین عبادی زاده در دیدار با علمای اهل سنت 
به مناسبت هفته وحدت، ضمن تبریک ایام ولادت 
پیامبر اســلام و امام جعفر صادق )ع( افزود: استان 
هرمزگان با برخــورداری از یک جامعه فرهیخته و 
عالمان و دانشــگاهیان فرهیخته، همیشه زمینه ساز 
تحقق وحدت بین شــیعه و سنی بوده اند.وی گفت: 
امروز ما از اســتان هایی هستیم که هیچ مشکلی در 
وحدت جامعه اسلامی و شیعه و سنی در همگرایی 
و همکاری و محبت بین مســلمانان نداریم، همیشه 
در مســائل کنار همدیگر بوده ایم و علمای شــیعه 
 و اهل ســنت همواره در وحدت پیشگام بوده اند.
حجت الاســلام و المســلمین عبادی زاده افزود: 
امیدواریم با برنامه هایی که برای آینده تدارک دیده 
شده اســت، در حوزه تقریب مذاهب اسلامی و راه 
اندازی مراکز علمی اســلامی، جهان اسلام آشنایی 

بیشتری با دیدگاه های تقریب مذاهب و وحدت پیدا 
کند.وی گفت: امروز همه این تلاش ها در راســتای 
تحقق تمدن اسلامی است که مورد نظر رهبر معظم 
انقلاب اســلامی است و امیدواریم بتوانیم سهمی در 
تحقیق این تمدن اسلامی داشــته باشیم.امام جمعه 
بندرعبــاس افزود: بــرای رفع شــبهات و تقریب 
دیدگاه ها باید نشســت های علمــی وگفتگو محور 
برگزار شود، هر گونه توهین به مذاهب، اقوام و ادیان 
به صورت قانونی جرم تلقی شــود، اقلیت تندرو و 
تکفیری از هــر دو مذهب باید فرصت عرضه اندام 
پیدام نکنند و دیدگاه های این ها نیر نباید برجســته 
شود.حجت الاسلام و المسلمین عبادی زاده گفت: 
جامعه اهل سنت با رفتار گروه های تندرویی مانند 
داعش موافق نیست و تندرو ها از هر مذهبی باشند 
از ســوی جامعه اسلامی محکوم هستند.وی افزود: 
ایجاد کرسی های علمی در میان مراکز و حوزه های 
علمیه هر دو گروه می تواند موجب آشــنایی بیشتر 
و حاکم شــدن عقلانیت بجای احساسات باشد که 
خود زمینه ســاز وحدت است.نماینده ولی فقیه در 
هرمزگان گفت: فضای مجازی و شیوه اطلاع رسانی 
و خبر رســانی در این فضا گاهی اوقات نمی تواند 

پیام و خبر را خوب منتقل کند که این از آســیب ها 
اســت و باید مراقب انعکاس صحبت ها در این فضا 
بود.امام جمعه اهل سنت بندرعباس نیز در این دیدار 
ضمن تبریک هفته وحدت به همه مسلمانان و رهبر 
معظم انقلاب گفت: نتیجه تعیین هفته وحدت و رفتار 
علمای دینی در اســتان، پیشگام بودن هرمزگان در 
افزود: شیعه  قتالی  وحدت است.ســید عبدالباعث 
و اهل ســنت در هرمزگان با آرامــش در کنار هم 
زندگی می کنند و با هم ارتباط های مختلف فرهنگی، 
خانوادگی، ازدواج و تجــارت دارند که خداوند را 
برای این نعمت شکر می کنیم.وی گفت: همواره باید 
منابــر و تریبون ها در اســتان محل دعوت به خیر، 
وحدت و عبادت باشد.مدیر مدرسه علوم دینی اهل 
سنت بندرلنگه نیز در این دیدار ضمن تبریک هفته 
وحدت گفت: به برکت اسلام خداوند دل های ما را 
به هم نزدیک کرده و همواره با هم دیدار می کنیم و 
رایزنی داریم.شیخ محمدعلی امینی افزود: ما شرعا و 
وجدانا تعهد داریم برای حفظ دین اسلام و وحدت 
شیعه و ســنی از هیچ کوششی فروگذار نباشیم.وی 
گفت: خداوند را شــاکریم که به امت اســلامی در 
ایران، علمای دلســوز و خیرخواه عطاء کرده که با 

توجه به ارشادات، توصیه ها و تاکیدات رهبر دلسوز 
و فرزانه انقلاب در زمینه حفظ وحدت، همواره در 
این راه گام برداشــته اند و هر گاه لازم بوده ورود 
کرده اند.وی گفت: همه باید دست به دست هم بدهیم 
برای حفــظ وحدت و نفی هرگونه تفرقه و اختلاف 
و دشــمن بداند که با وحدتمان را به هر قیمتی باشد 
حفظ می کنیم.شــیخ امینی افزود: اعتماد ســازی و 
عدالت محوری دو ســفارش ویژه رهبر انقلاب به 
دولت جدید بود که باید مورد توجه همه باشــد و 
 به حمدالله در اســتان نیزصحبت هــا و مواضع دکتر 
عبادی زاده مورد قبول همه جامعه اسلامی است و 
وحدت بســیار خوبی بین شیعه و اهل سنت وجود 
دارد.وی گفت: دشمنان امیدشان به شکستن وحدت 
ما است و می بینیم که صهیونیست ها در همسایگی ما 
اردو زده اند و گروه خونریز داعش نیز به مسلمانان 
رحم نمی کند و حتی مسلمانان را در محل عبادت به 
خاک و خون می کشد که این از طرف همه ما محکوم 
است.مسئول دفتر نمایندگی، ولی فقیه در امور اهل 
سنت اســتان نیز گفت: این نشســت از برنامه های 
هرســاله هفته وحدت اســت که با هدف کمک به 
 وحدت و همدلی امت اســلامی برگزار می شــود.

حجت الاســلام باوقار افزود: در این نشست ائمه 
جمعه، روئســای شــورای روحانیت اهل سنت و 
مدرســان مدارس دینی اهل سنت، از شرق، غرب، 
بندرعباس و جزیره قشم حضور داشتند و گفتگو و 

تبادل نظر خوبی در این نشست شکل گرفت.

امام جمعه بندرعباس : 

وحدت جامعه اسلامی باید الگوی جهانی شود 

گروه خبر // معاون توســعه مدیریت و منابع استانداری هرمزگان 
از لغو دورکاری کارکنان در ادارات و دستگاه های اجرایی براساس 

بخشنامه سازمان اداری و استخدامی کشور، خبر داد.
    به گزارش خبرنگار دریا ؛ نازنین شیبانی عنوان کرد: طبق اعلام سازمان 

اداری و استخدامی کشور، با لغو دورکاری کارکنان، باید تمامی کارمندان 
دستگاه های اجرایی و ادارات از ساعت ۷:۳۰ تا ۱۴:۳۰ در محل کار خود 

حضور منظم داشته باشند.
  وی ادامه داد: همچنین براســاس بخشــنامه ابلاغی، از روز شنبه اول 
آبان ماه، لازم است دســتگاه ها از حضور کارمندانی که حداقل یک دوز 

واکسن کرونا دریافت نکرده اند، در محل کار جلوگیری کنند.

لغو دورکاری کارکنان ادارات در هرمزگان

پشت پرده سیاست 

اشتیاق جدید غربی ها برای دیدار با ایرانی ها   
همزمان بااعلام آمادگی بورل برای رایزنی با ایران قبل از مذاکرات وین،گروســی 
گفت: باید به صورت فــوری با امیرعبداللهیان ملاقات کنم. در حالی که همچنان 
مقامات غربی در گفته های خودشان سیاست چماق و هویج را دنبال می کنند، در 
چند روز گذشته شاهد بودیم که از بی علاقگی برای گفت وگوها پیش از وین هم 
ســخن به میان آوردند . با این حال دو مقام ارشد در پرونده هسته ای ایران یعنی 
رافائل گروســی مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی و جوزف بورل مســئول 
سیاست خارجی اتحادیه اروپا به صورت جداگانه ابراز تمایل کردند تا با مقامات 
کشــورمان قبل از آغاز مذاکرات وین دیدار و رایزنی داشته باشند، حتی گروسی 
خواستار دیدار فوری با امیرعبداللهیان شد .جدیت ایران در اعلام مواضع و عجله 
نداشتن در وارد شدن به میدان مذاکرات وین این پیام را به طرف مقابل داده که ایران 
همچنان از سیاست تاخیری خود سود برده و هرچند تصمیم به بازگشت به میز وین 
را دارد اما عجله ای نداشته و زمان را به نفع خود می داند . در همین حال روزنامه 
وال استریت ژورنال در خبری مدعی شد که بایدن می خواهد همه تحریم های فلج 
 کننده علیه ایران را لغو کند هرچند هنوز این خبر تایید یا تکذیب نشده اما به نظر 
می رســد این موضوع هم در چارچوب فضاســازی های آمریکا قبل از شروع 
مذاکرات هسته ای باشد . در این بین،»رافائل گروسی« مدیرکل آژانس بین المللی 
انرژی اتمی در مصاحبه با روزنامه انگلیسی »فایننشال تایمز« گفت که وی فوری 
نیاز دارد با »حســین امیر عبداللهیان« وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران 
برای بحث در خصوص آن چه وی پیشــنهادهایی به منظور تقویت برنامه نظارت 
»شکننده« این نهاد در ایران خواند، دیدار و گفت وگو کند.گروسی گفت: من هنوز 
نتوانســته ام با وزیر خارجه ]جدید[ ایران صحبت کنم. باید در سطح سیاسی این 
تماس را داشــته باشم. این امر ضروری اســت و بدون آن، ما نمی توانیم یکدیگر 
را درک کنیم.وی همچنین به رغم تایید صلح آمیز بودن برنامه هســته ای ایران در 
گزارش های متعدد ارائه شــده از سوی آژانس، گفت: ایران چند ماه با داشتن مواد 
کافی برای ســلاح اتمی فاصله دارد، اما افزود که فکر نمی کند تهران به دنبال آن 
باشد.گروسی با این ادعا که زمان به اصطلاح گریز هسته ای به طور مداوم در حال 
کاهش است زیرا ایران اورانیوم بیشتری با سانتریفیوژهای کارامدتری غنی می کند، 
گفت: خواســتار آن است که دوربین های فعال در تسا کرج مجدد نصب شوند.وی 
مدعی شد تهران به اوگفته که می تواند با حسین امیرعبداللهیان وزیر امور خارجه 
ملاقات کند، اما آن ها در حال اتلاف وقت هستند.همزمان،»جوزف بورل«، مسئول 
سیاست خارجی اتحادیه اروپا نیز برای گفت وگو با ایران قبل از برگزاری مذاکرات 
وین درباره برجام اعلام آمادگی کرد. بورل  مدعی شــده که آماده برطرف کردن 
تردیدهای ایران در باره گفت وگوهای وین در هر چارچوبی است اما گفت وگوهای 
جدی در این زمینه در وین انجام خواهد شــد. مسئول سیاست خارجی اتحادیه 
اروپا مدعی شد: »ما برای ایرانی ها روشن کردیم که زمان به نفع آن ها نیست و بهتر 
است سریع تر به میز مذاکرات بازگردند.«بیست و دوم مهرماه »علی باقری« معاون 
سیاسی وزیر امور خارجه ایران میزبان »انریکه مورا« معاون جوزف بورل مسئول 
سیاست خارجی اتحادیه اروپا در تهران بود. پس از برگزاری این نشست در تهران 
اعلام شــد که قرار است گفت وگوهای دو طرف طی دو هفته آینده در بروکسل از 

سر گرفته شود.

نوسازی اتحاد تحریم شدگان 
تدوین سند همکاری ۲۰ ساله بین ایران و ونزوئلا خبر مهم سفر وزیر خارجه مادورو به ایران بود . 
ابعاد مختلف تعاملات راهبردی تهران و کاراکاس چیست؟  مجاور-سفر اخیر وزیر خارجه ونزوئلا 
به ایران اگرچه آن طور که باید و شاید مورد توجه رسانه های داخلی قرار نگرفت اما حسابی زیر 
ذره بین رسانه های غربی قرار گرفته است. سفری که شاید مهم ترین بخش آن خبرِ امضای قرارداد 
بلندمدت ۲۰ ساله تهران- کاراکاس بود. قراردادی که بعد از قرارداد طولانی مدت کشورمان با چین و 
روسیه ، سومین قرارداد بلندمدت و راهبردی ایران با یک کشور خارجی به حساب می آید و از چند 
جنبه حائز اهمیت است. به گزارش نور نیوز، این سفر را می توان در راستای دیپلماسی عمل گرایانه 
ایران در دولت سیزدهم دانست که علاوه بر اولویت کشورهای همسایه و منطقه بر اساس منافع و 
اهداف جمهوری اسلامی به سایر نقاط جهان نیز گسترش می یابد، به ویژه آن که جایگاه و موقعیت 
ونزوئلا در آمریکای لاتین می تواند زمینه ساز تقویت جایگاه ایران در این منطقه در ارتباط با سایر 
کشورها شود. در چارچوب این دیپلماسی هدفمند و هوشمندانه، ایران از گره زدن صرف مراودات 
خارجی به برجام و اروپا خودداری کرده و تعامل متوازن با سراسر جهان را در دستور کار دارد که 
برگزاری دهمین دور گفت وگوهای سیاسی ایران و آفریقای جنوبی در تهران و نیز سفر وزیر خارجه 
ونزوئلا به تهران نمودی از این دیپلماسی است. موضوعی که حتی وزنه ایران در مذاکرات برجامی را 
سنگین تر می کند. دیگر آن که با توجه به ظرفیت های بومی  ایران در حوزه دفاعی و نظامی و نیاز 
ونزوئلا به این تسلیحات، دیپلماسی دفاعی و نظامی می تواند ابعاد جدید روابط دو کشور را تشکیل 
دهد به ویژه این که از سال گذشته بر اساس قطعنامه ۲۲۳۱ هیچ منعی برای ایران در خرید و فروش 
تسلیحات متعارف وجود ندارد. این نکته را نیز نباید از یاد برد که ایران و ونزوئلا در حوزه انرژی 
در ردیف برترین دارندگان نفت و گاز جهان هستند. این ظرفیت بزرگ از یک سو می تواند در بعد 
همگرایی و هماهنگی میان دو کشور برای به ثبات رساندن و عادلانه سازی بازار انرژی جهان به کار 
گرفته شود و از سوی دیگر مولفه ای باشد برای مقابله با سیاست های خرابکارانه و تحریمی که آمریکا 
تلاش دارد با دخالت و تاثیرگذاری بر بازار انرژی علیه ایران و ونزوئلا اعمال کند. روابط تهران – 
کاراکاس یک شبه پدید نیامده و یک کارنامه موفق را به همراه دارد؛ ایران و ونزوئلا در مواجهه با 
تحریم های ظالمانه و غیر انسانی نظام سرمایه داری دارای ظرفیت های بسیاری برای خنثی سازی 
تحریم ها هستند، مانند آن چه در اعزام چندین کشتی سوخت رسان و مواد غذایی از ایران و تبادل 
آن با طلا رقم خورد، بنابراین دو کشور در کنار فعال تر کردن ظرفیت ها برای خنثی سازی تحریم ها 
می توانند زمینه ساز شکل گیری ائتلاف تحریم شدگان در جهان شوند. تجربه سال گذشته انتقال 
سوخت از ایران به ونزوئلا نشان داد که دو کشور از اراده لازم برای تقویت مناسبات و مقابله با 
تهدیدات و تحریم ها برخوردار هستند و با یک برنامه ریزی مدون و فراگیر می توانند ابعاد جدیدی 
از خنثی سازی تحریم ها را فارغ از مذاکره با غرب محقق سازند، روندی که در آینده می تواند ابعاد 
گسترده تری داشته باشد و حتی به تشکیل باشگاه تحریم شدگان در عرصه جهانی منجر شود و 
ابعاد جدیدی از مبارزه با امپریالیسم جهانی را با محوریت مبارزه اقتصادی و سیاسی رقم بزند. اما 
با همه این توضیحات تعدادی از رسانه های غربی با تاکید بر این که ایران و  و نزوئلا دو کشور 
آسیب دیده از تحریم ها هستند، سعی در کم اهمیت جلوه دادن این قرارداد استراتژیک داشتند، 
مسئله ای که حتی »جان کاوالیک«، رئیس شورای اقتصادی و تجاری آمریکا-کوبا در گفت و گو 
با بی بی سی آن را نادرست اعلام کرد و با اشاره به این که تحریم ها به مرور زمان کارایی خود 
را از دست داده اند خاطرنشان کرد: امضای  قرارداد ۲۰ ساله بین ایران و ونزوئلا این دو کشور 
را قدرتمندتر خواهد کرد. همچنین کاربری  با اشاره به حضور وزیر خارجه ونزوئلا در ایران و 
دیدار با امیر عبداللهیان در این باره نوشت:»روزگاری آمریکایی ها مدعی بودند آمریکای لاتین 

حیاط خلوت آن هاست ولی امروز تبدیل شده به مقصد صادرات بنزین و منبع طلای ایران.« 

تازه های مطبوعات
جام جم - این روزنامه با ترسیم کاریکاتوری از الهام علی اف  با  تیتر جالب »درباره  الی« 
به تک نگاری هایی از وی پرداخت و نوشت: علی اف تحت تاثیر القائات و دستوراتی که از 
سوی سازمان های اطلاعاتی ترکیه)میت(، رژیم صهیونیستی)موساد( و ایالات متحده)سیا( به 

وی مخابره می شود، به بازی خطرناک خود در زمین دشمنان ایران ادامه می دهد.
 اعتماد- این روزنامه در گزارشی به تعریف اصلاح طلبی پرداخت ودر بخشی از آن نوشت: 
اصلاح طلبان هر گونه تفسیر اقتدارگرایانه از قانون اساسی حتی از سوی شورای نگهبان 
را نافی فلســفه انقلاب و معارض با روح قانون اساسی می دانند و با آن مخالف اند. آنان 
معتقدند شورای نگهبان با تفسیر اقتدارگرایانه از قانون اساسی در حال استحاله نظام اسلامی 
اســت و عملا جمهوریت نظام را تضعیف و »حکومت اسلامی« را جایگزین »جمهوری 

اسلامی« می کند.
 هفت صبح-این روزنامه با تیتر»غافلگیری در صف سوپرمارکت!« نوشت: نرخ دلار، سکه 
و طلای ۱۸عیار نســبت به سه سال پیش ۲، ۲.۵ و ۳ برابر رشد کرده اما در همین مدت 

قیمت برنج ایرانی تقریبا چهار و دستمال کاغذی پنج برابر شده است.
 کیهان- این روزنامه با تیتر»روایت  رسانه های غربی از شکست راهبرد کاخ سفید« نوشت: 
یک نشریه آمریکایی ) اکونومیســت ( ضمن اذعان به این که سیاست موسوم به »فشار 
حداکثری« علیه ایران شکست خورده است، می نویسد: اکنون این جمهوری اسلامی ایران 

است که در حال اعمال همین سیاست علیه واشنگتن است.
پیشنهاد مسکو برای تداوم همکاری نظامی با تهران

»ســرگئی شویگو« وزیر دفاع روسیه در دیدار با رئیس ستادکل نیروهای مسلح کشورمان در 
مسکو با اشاره به همکاری نظامی میان دو کشور در سوریه گفت: می  توانیم این همکاری را در 
مناطق دیگر نیز انجام دهیم. امروز تهدیدات موجود در افغانستان مطرح است. همزمان سردار 
سرلشکر پاسدار محمد باقری رئیس ســتاد کل نیروهای مسلح پس از پایان مذاکره با والری 
گراسیموف رئیس ستادکل نیروهای مسلح روسیه اظهار کرد : طی سه ماه آینده کمیسیون مشترک 
نظامی دو کشور در تهران تشکیل می شود و ابعاد مختلف همکاری های آموزشی ، عملیاتی و 
اطلاعاتی دو کشور را بررسی خواهند کرد.پیشتر نیز سرلشکر باقری گفته بود قرارداد های خرید 
تجهیزات دفاعی ایران از روســیه پس از لغو تحریم تسلیحاتی ایران منعقد شده و در این سفر 
 درباره اجرایی شــدن آن که خرید جنگنده و بالگرد است، مذاکره می شود. در این میان، خرید 
جنگنده های جدید به ویژه جنگنده سوخو۳۰ از روسیه یکی از محتمل ترین خریدهای سال های 
اخیر  از روسیه است که در تحلیل های نظامی به آن پرداخته شد. جنگنده چند ماموریتی سوخوی 
۳۰ در حقیقت گونه بسیار ارتقایافته از هواپیمای سوخوی ۲۷ روسیه است. حدود ۱۲ مدل از 
جنگنده سوخوی ۳۰ ساخته شده و غیر از نیروی هوایی روسیه، در ارتش های ۱۰ کشور دیگر 
 »MK«،»M۲« جهان مشغول به خدمت است. اکنون و بر اساس اطلاعات موجود، مدل های
و »SM« از این جنگنده در روســیه در حال تولید اســت که البته مدل »MKI« این جنگنده 
مخصوص نیروی هوایی هندوستان طراحی شده است. آن طور که سردار باقری گفته، خریدهای 
ایران منحصر به جنگنده نبوده و خرید انواع بالگرد و هواپیمای جت آموزشی نیز در دستور کار 
قرار دارد. اگرچه تاکنون به طور مشخص به نوع خریدها اشاره نشده، ولی ایران پیش از این نیز 
تعدادی بالگرد میل ۱۷ را از روسیه خریداری کرده و حالا در فضای مجازی برخی کاربران به 

احتمال خرید بالگرد میل ۲۸  یا جت آموزشی یاک نیز اشاره کرده اند./ تسنیم

انعکاس
اقتصاد نیوز نوشت: وزیر اقتصاد در مراسم معارفه رئیس جدید سازمان امور مالیاتی با 
تاکید از روسای سازمان های امور مالیاتی و بورس خواسته از انتصاب دانش آموختگان 
دانشگاه امام صادق )ع( در معاونت های این سازمان ها خودداری کنند. خاندوزی هدف 

اصلی از این دستور را تنوع بخشی در توان مدیریتی اعلام کرده است.
 دیــده بان ایران نوشــت: دبیر کل حزب ا... لبنان گفــت: اعتقاد ما به ولایت فقیه با 
بسیاری از ایرانی ها که ولایت را قبول دارند فرق می کند، اعتقاد ما قوی تر است. سید 
حسن نصرا...  افزود: ما اعتقاد داریم اگر ولی فقیه فرمود: پیشنهاد و نظر من این است 
)امر نکرد( ما باید اطاعت کنیم،   ما بالاتر از قانون اساســی به ایشان اعتقاد داریم.ما 
در لبنان وقتی در شــورای حزب ا... بحث می کنیم اگر احتمال بدهیم این کار را بکنیم 
حضرت آقا ناراحت می شوند بدان عمل نمی کنیم، اگر احتمال بدهیم خوشحال می شوند 

بدان عمل می کنیم.
 اقتصاد نیوز نوشــت: رسانه های صهیونیســتی گزارش دادند که پارلمان این رژیم با 
تخصیص بودجه ۱/۵میلیارد دلاری به ارتش برای مقابله احتمالی با برنامه هسته ای 
و تاسیســات اتمی ایران، موافقت کرده است. آویو کوخاوی رئیس ستاد ارتش رژیم 
صهیونیســتی که در ماه ســپتامبر با پایگاه خبری والا نیوز گفت وگو می کرد، در این 
باره گفته بود، اسرائیل آماده سازی ها برای اقدام علیه برنامه هسته ای ایران را »سرعت 

بخشیده است«.
وزیر کشور : اظهارات »علی اف« یک نوع بحران آفرینی است

احمد وحیدی  وزیر کشور درباره اظهارات بی پایه رئیس جمهور آذربایجان مبنی بر این 
که »ارمنستان به مدت ۳۰ سال با کمک ایران، مواد مخدر به اروپا قاچاق می کرده است«، 
گفت:» این اظهارات را هیچ کس در دنیا تأیید نمی کند، آمارهای رسمی وجود دارد که 
۹۰ درصد کشفیات مواد مخدر در دنیا توسط جمهوری اسلامی ایران انجام می شود و 
برخی از کشورهای مدعی، کمتر از یک درصد کشفیات دارند.« وزیر کشور افزود:» این 
ادعا خوب نیست، نه با حُسن همجواری سازگار است و نه با یک سیاست ورزی درست 
تطابق دارد، یک نوع بحران آفرینی است که بیشتر نگران هستیم دست های دیگری به دنبال 
برهم زدن روابط کشورهای همسایه باشند و از این منظر می خواهند چنین کاری را شکل 
دهند.« وی در بخش دیگری از ســخنان خود با یادآوری این که اقتصاد مواد مخدر از 
جمله اقتصادهای مهم در دنیاست و به راحتی و به سادگی از سوی کسانی که از آن منتفع 
می شوند کنار گذاشته نخواهد شد، خاطرنشان کرد:»مافیای جهانی به راحتی جریان پول 
شویی را در دنیا اداره می کند و اقتصاد پررونقی را از این نظر سامان می دهد. ضمن این که 
ادعای شفافیت بانک های جهانی در مقابله با پول شویی ادعایی نادرست است زیرا مگر 
می شود اقتصاد پررونقی در خصوص مواد مخدر وجود داشته باشد و ادعای شفافیت 
بانک ها بشود اما جلوی پول شویی مواد مخدر گرفته نشود.«  وی با تاکید بر این که انگار 
این پول های مواد مخدر دستی جابه جا می شود، تصریح کرد: »همین آقایان که »اف ای 
تی اف« را تشکیل داده اند و می گویند همه سیستم های بانکی در دست ماست چرا مانع 
اقتصاد مواد مخدر نمی شوند. با مشاهده این روند، حق داریم به آن ها بدبین باشیم زیرا 
این افراد در بانک ها نفوذ دارند و کسانی هستند که در سازمان های با عنوان نظارت بر 

پول شویی و آن چه در پالرمو مصوب شده، عمل نمی کنند.« / ایرنا

 گروه خبر // در مراســمی با حضور 
شــهردار بندرعباس و مدیران روابط 
عمومــی مناطــق و ســازمان های 
شــهرداری، مدیر ارتباطــات و امور 

بین الملل این شهرداری معارفه شد. 
  مهــدی نوبانی در این جلســه اظهار 
کرد: حوزه رســانه و روابط عمومی ها 
فعالیت گســترده تری خواهد داشت.وی 
افــزود: انعکاس رســانه ای و اجتماعی 
فعالیت های بخش های مختلف شهرداری 
از سوی روابط عمومی ها یک ضرورت 
اجتناب ناپذیر است.شهردار بندرعباس با 
تاکید بر رصد مجموع رسانه های مجازی، 
مکتوب و خصوصا فضای مجازی، گفت: 
در شــرایطی که رســانه حرف اول همه 
محافل را می زنــد، در این حوزه نیازمند 
فعالیت و جدیت بیشــتر هستیم.نوبانی 
ادامه داد: تمام شــهروندان باید نســبت 
به تلاش های شــهرداری مطلع شوند که 

وظیفه آن بر عهده روابط عمومی هاست.
شــهردار بندرعباس با اشاره به ضرورت 
تعامل با همه رســانه های استان، بزرگان 
رسانه ای و فعالان این عرصه، عنوان کرد: 
با هیچ رسانه ای مشکل نداریم و در برابر 
نمی گیریم.نوبانی  جبهه  منتقد  رسانه های 
نیز  عمومی ها  روابط  کرد:  خاطرنشــان 
باید با همین شــیوه عمل کنند و در برابر 
انتقادات، تنها باید انعکاس اخبار صحیح 
و شفاف پاســخگو خواهیم بود.این مقام 
مســئول همچنین عنوان کــرد: رضایت 
جامعه هدف که همان شهروندان هستند و 
ایجاد آرامش با عملکرد مثبت و مسئولانه 
بایــد در دســتور کار همــه بخش های 

شهرداری باشد.شهردار بندرعباس با تاکید 
بر توجــه ویژه به حوزه روابط عمومی و 
تقویــت امکانات و تجهیــزات، تصریح 
کرد: شــهرداری باید از روزمرگی خارج 
شــود و روابط عمومی ها در این مسئله 
روابط عمومی ها  از  دارد.وی  مهمی  نقش 
بازوی مهم شــهرداری یاد کرد و افزود: 
آموزش تخصصی کارکنان روابط عمومی 
و توجه به بسته های تشویقی نیز باید جزو 
برنامه های مدیر جدید این حوزه باشــد.

نوبانی در بخش دیگری از سخنانش نیز 
اظهار کرد: ارزیابی هوشمند عملکرد همه 
بخش های شهرداری در دستور کار قرار 
دارد.مریم پاسالار، مدیر ارتباطات و امور 

بین الملل شهرداری بندرعباس نیز در این 
نشســت اظهار کرد: بکارگیری نیروهای 
متخصص و نیروســازی صورت گرفته 
در حوزه روابط عمومی شهرداری نتیجه 
تلاش مدیران سابق این حوزه است.وی 
با تاکید بر تعامل با رســانه ها تاکید کرد: 
احساس وظیفه در حوزه روابط عمومی 

آبروی مجموعه می شــود. باعث حفظ 
به گزارش ایســنا، در این جلسه ضمن 
قدردانــی از حامد رضوانی سرپرســت 
مدیریــت ارتباطات و امــور بین الملل 
شــهرداری بندرعباس، مریم پاسالار به 
عنوان سرپرست جدید این حوزه معارفه 

شد.

شهردار بندرعباس :

با هیچ رسانه ای مشکل نداریم
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 راهیابی سه طرح دانش آموزان هرمزگانی 
به جشنواره جوان خوارزمی 

  گروه خبر // ســه طرح دانــش آموزان هرمزگانی به مرحله 
دفاع کشوری بیست و سومین جشنواره جوان خوارزمی راه یافت.
به گزارش خبرنگار دریا ؛ مدیر کل آموزش و پرورش هرمزگان 
گفت: بخش دانش آموزی بیســت وســومین جشــنواره جوان 
خوارزمی تابســتان ۱۴۰۰ به صورت غیرحضوری برگزار شد و 
۲۵ طرح از دانش آموزان اســتان ارســال شد که پس از داوری 
کشوری ســه طرح به مرحله داوری حضوری راه پیدا کرد.ایرج 
بیت اللهی افزود: از میان طرح های دانش آموزان هرمزگان، طرح 
" بررسی سس بومی سوراغ و بهینه سازی در مصرف" طراحان 
"زهرا طالبی- تینا علیخانی-ماجده علیزاده"از دبیرستان نمونه 
دولتی محدثه قشم، طرح" پیوخمیردندان و دهانشویه ضدپلاک 
وضایعات دهانی - دندانی، حــاوی نانو جلبک خلیج فارس و 
ریشه درخت مسواک و خرفه "طراح" سیده آیناز موسوی ثانی" 
از دبیرستان نمونه دولتی صفارزاده ناحیه یک بندرعباس و طرح 
"شناســایی و بررسی مهم ترین مســائل و چالش های زیست- 
محیطی شــهر میناب" طراحان"معظمــه تانوردی-فاطمه حق 
دوست" از دبیرســتان فرزانگان میناب به مرحله داوری و دفاع 
نهائی راه یافتند.وی افزود: نتایج مرحله نهایی جشنواره خوارزمی 

هفته آینده اعلام می شود.

بازدید استاندار هرمزگان
 از مجموعه گردشگری حرا بندرخمیر

  امین درساره سرویس شهرستان // استاندار هرمزگان در این 
بازدید با تاکید بر معرفی ظرفیت های گردشــگری بندرخمیر از 
طریق برگزاری ایونت، خواستار بهره گیری از همه ظرفیت ها برای 
معرفی این شــهر بندری به عنوان یکی از مقاصد گردشگری مهم 
در جنوب کشور شد.به گزارش خبرنگار دریا ؛ بندرخمیر با توجه 
به قرار گرفتن در مجاورت خور خوران، جنگل حرا و دسترسی 
نزدیک به ارتفاعات در تــالاب بندرخمیر ، از ظرفیت بی نظیر 
گردشگری برخوردار است.در همین راستا، راه اندازی تله کابین 
از ارتفاعات تالاب به سمت مجتمع گردشگری حرا در دستور کار 

قرار گرفته است.

کشف زمین خواری ۳ میلیاردی در بندرعباس 
  گــروه خبر //زمین خواری ۳ میلیاردی در بندرعباس به دام 
مراجع قضایی افتاد. رئیس پلیــس امنیت اقتصادی هرمزگان از 
کشف ۵۰۰متر زمین خواری به ارزش ۳میلیارد ریال در شهرستان 
بندرعباس خبر داد.ســرهنگ حســین خلیلی گفت: ماموران با 
هماهنگــي مرجع قضائي، موجبات رفع تصــرف از زمین ها را 
فراهم کردند.او افزود: کارشناســان، ارزش زمین های مورد نظر 
را ۳ میلیارد ریال برآورد کرده اند.به گزارش باشگاه خبرنگاران 
جوان،سرهنگ خلیلی گفت: در این رابطه یک متهم دستگیر و پس 
از اعتراف به بزه انتسابی با تشکیل پرونده جهت سیر مراحل قانونی 

به مرجع قضائی معرفی شد.

خبری

روابط عمومی 
با مصرف  ماهی و میگو ، كودكانی سالمتر و شادابتر و باهوش تر خواهید داشت شیلات هرمزگان 

 

گروه گزارش//  دریانوردی کنونی تغییرات زیادی 
نسبت به گذاشــته دارد و حمل و نقل دریایی در 
بندرخمیر همانند سایر بنادر خلیج فارس تحولات 

زیادی را پشت سر گذاشته است. 
   آموزش و توسعه دانش فعالان و فرهنگ سازی 
برای پذیرش شــرایط تغییــر در ناوبری معاصر از 
مســائل مهم در ارتباط با لنج داری می باشــد. از 
مشکلات عدیده در صنعت لنج سازی عدم تطبیق 
شــرایط لنج های قدیمی با شــناورهای جدید در 
حمل و نقل کالا می باشــد. برای انجام این امر باید 
فرهنگ سازی وسیعی صورت گیرد. فرهنگ سازی 
برای تغییر شرایط بستگی به مسائل مالی عدیده ای 
دارد. با مشــاهدات میدانی صورت گرفته در امور 
لنج ها در بندرخمیــر، کار بر روی لنج های حمل 
و نقل کالا کار طاقت فرســایی اســت. بسیاری از 
لنــج ها به خاطر عدم صرفه اقتصادی و گران بودن 
سوخت قادر به ســفرهای دریایی نیستند و خیلی 
 از لنــج داران بندرخمیری نیز لنــج های خود را 
فروخته اند. با وجود چنین شــرایطی می بایســت 
برای تغییر کاربری لنج ها در بســتر زمان فرهنگ 
سازی شــود. برای لنج داران و کارکنان لنج های 
چوبی و فایبــرگلاس باید در زمینــه های متعدد 
آموزش های متعدد صــورت گیرد. اما آیا این کار 
با توجه به مشــکلات عدیده اقتصــادی برای لنج 
داران بندرخمیــری مقدور هســت و یا این که چه 
نهاد یا ســازمانی اقدام به انجام چنین امری نماید، 
جای سئوال فراوانی دارد. به نظر می رسد باید تغییر 
در ناوبری معاصر به تدریج برای لنج داران تشریح 
گردد. نمی توان به صورت ضربتی به لنج داران تفهیم 
کــرد که ویژگی های لنج هــای فلزی بر لنج های 
قدیمی چوبی و فایبر گلاس به چه صورت اســت. 
نیروهایی که به عنوان دریانورد در لنج ها برای حمل 
و نقل کالا کار می کنند، بر اساس تجربیات گذشته 
و دانش ســنتی و مدرن به دریانوردی مشغول می 
باشند. هنوز ناخدایان قدیمی در بندرخمیر در لنج 
ها مشــغول به کار بوده و بــا تجربه و دانش خود 
سفرهای ایمنی دارند. تجربه این ناخدایان زیاد بوده 
و در شرایط نامســاعد جوی نیز لنج های زیادی 
را از غرق شــدن نجات داده اند. اما در مجموع به 
نظر می رسد کارکنان لنج می بایست بر طبق دانش 
جدید دریانوردی آموزش بیشتری ببینند و با وسایل 
جدید هدایت لنج، ایمنی و غیره آشــنایی افزونتری 

پیدا کنند.
    بندر خمیر در گذشــته لنج ســازی داشته و لنج 
نیز همانند سایر وسایل حمل و نقل زمینی و هوایی 
در بســتر زمان با توجه به پیشــرفت تکنولوژی 
 تغییرات زیادی را پشــت ســر گذاشــته اســت. 
فرهنگ سازی و تغییر نگرش در بین فعالان عرصه 
دریانوردی، نیاز به آموزش ممتد و در برخی موارد 
اجباری برای لنج داران و کارکنان لنج در بندرخمیر 
دارد. تغییر نگــرش نیاز به زمان و مشــوق های 
اقتصادی دارد. با توجه به مشاهدات میدانی صورت 

گرفته در بندرخمیر بســیاری از لنج داران نگرش 
خوبی نســبت به لنج های فلزی ندارند، این نگرش 
در بســتر زمان به وجود آمده اســت. در ساختار 
فکری آن ها یک لنج چوبی نزدیک به یک سده در 
صورت غرق نشدن و حوادث ناگهانی برای آن ها 
کار می کند و پس از یک ســده هم تمام اجزای آن 

قابل استفاده است.
   در گذشــته از اجزای لنج های اســقاطی چوبی 
در ســقف خانه ها و ساخت وسایل چوبی استفاده 
می شد. در حال حاضر نیز لنج ها را در بندرخمیر 
پــس از کارکرد تعمیر نموده و بــه گونه ای آن را 
تعمیر می کنند که لنج بتواند ســال های متمادی در 
 عرصه دریانوردی به ســفر بــرود. چوب برخی از
 لنج ها در ســاخت رســتوران های ســنتی نظیر 
رستوران سنتی گارگپ در بندر خمیر مورد استفاده 
بوده اســت.لنج داری در بندرخمیر همچنان با تمام 
فــراز و فرود آن رواج دارد. شــاید یکی از دلایل 
آن هم ثروتمند بودن لنج داران باشــد و حتی اگر 
ماه ها این لنج ها در اســکله بمانند و سفر دریایی 
نروند و امید به داشــتن آینده بهتر باعث شده است 
تا لنــج داران تغییر چندانــی در کارکرد لنج ها یا 
فعالیت در جهت تغییر نگرش در راستای هماهنگی 
با ناوبری معاصر انجام ندهند. شاید هم برخی لنج 
داران بندرخمیری با توجه به رکود سفرهای دریایی 
توان مالی چنین کاری را نداشته باشند. با مشاهدات 
 میدانــی صورت گرفتــه در بندرخمیــر که دارای  
 لنج های چوبی و فایبر گلاس هست، برخی از لنج داران 

لنج های خود را فروخته اند. خور بندرخمیر امکان 
ورود لنج ها و کشــتی های بزرگ را از گذشــته 
نداشته است. چون عمق خور خمیر همانند بسیاری 
از خورهای دیگر کم می باشد و در بستر زمان هم 

 بندرخمیری ها اقدام به خرید کشــتی های فلزی 
ننمــوده اند. چون محموله هایی کــه از بندرخمیر 
 به کشــورهای حوزه جنوبی خلیــج فارس حمل 
می گردد بیشتر شامل تره بار می باشد و بندرخمیر 
در گذشــته مرکز بزرگ صادرات تره بار به کشور 
امارات بود و ماشــین های حمل تره بار از شیراز 
محمولــه را بــه بندرخمیــر آورده و از بندرخمیر 
به کشــورهای حوزه جنوبی خلیــج فارس صادر 

می شــد. شــاید هم وجود منابــع درآمدی دیگر 
نظیر کارخانه ســیمان و گــچ و غیره باعث گردید 
برخــی از دریانــوردان بندرخمیری بــه کار در 
صنایع و معادن اشــتغال ورزنــد.  باید عنوان نمود 
 که شــناورهای مدرن و فلزی بســیار گران قیمت 

می باشند.
    اما در مجموع عدم ریســک از ســوی بسیاری 
 از لنج داران بندرخمیــری  و تفکر محافظه کارانه 
آن ها هم در بســیاری از موارد باعث می گردد که 
بســیاری از لنج داران در جهت انطباق با شــرایط 
کنونــی و خرید شــناورهای فلزی تعلــل کنند. 
دریانــوردان بندرخمیری که روزهای درخشــانی 
در حمل و نقل کالا و ســفرهای دریایی داشــتند، 
امید به آینده درخشــان برای صنعــت لنج دارند. 
 لنج هــای آن ها اگــر اندکی از قیمت ســوخت 
 آن ها در انجام ســفرهای دریایی کاســته شــود، 
مــی توانند بارهای ســبک نظیر خشــکبار و تره 
 بــار را به کــرات به کشــورهای حــوزه جنوبی 
خلیج فارس ببرند. یا حتی همانند گذشــته بدون 
محموله به کشــورهای حوزه جنوبی خلیج فارس 
بروند و از آن جا محموله هایی به بنادر ایران بیاورند. 
 اما گران بودن ســوخت این ریسک اقتصادی را از 

آن ها گرفته است.
   هر چند با توجه به گســترش وســایل حمل و 
 نقل دریایــی از جهت امنیت و ســرعت، جایگاه 
لنج ها بســیار کمرنگ شده اســت، اما مالکان لنج 
 ها نمی توانند ریســک پذیر باشند و از سوی دیگر 

نمی شود به اجبار آن ها را وادار به تغییر نگرش نمود 
چون راهکاری در این راســتا توسط سازمان های 
 مربوطه ارائه نمی شود. عدم آشنایی ناخدایان به فنون 
کشــتی های فلزی و ناوبری معاصــر هم یکی از 
دلایلی است که تا حدودی کار را برای بسیاری از 
ناخداها که صاحب لنج نیز هستند مشکل کرده است. 
صاحبان لنج ها هم برای خودشان توجیهاتی دارند 
که چرا در بســیاری از موارد اقدام به تغییر نگرش 
 نمی کننــد. برخی از لنج داران نیــز در بندرخمیر 
لنــج های خــود را فروخته و بــه کارهای دیگر 
مشــغول می باشند. فرزندان بسیاری از دریانوردان 
قدیمی به کارهای تجاری در بندرخمیر مشغول می 
باشند و شغل پدرانشــان را رها نموده اند. کسادی 
 بازار ســفرهای دریایی نیز تاثیر زیادی بر عملکرد 
لنج داری و عدم ارتقا سطح لنج ها داشته است. در 
بندر خمیر اسکله های متعددی ساخته شده و در حال 
 حاضر اگر مجتمع بندری به بهره برداری کامل برسد، 
می تــوان به آینده حمل و نقــل دریایی امیدوارتر 
بــود. تفکر دریامحــور همواره باعــث گردیده تا 
دریانــوردان بندرخمیر در هر زمــان راهکارهایی 
را برای انجام ســفرهای دریایی و بهبود درآمد لنج 
پیدا نمایند. کشــتی های فلزی کوچک می توانند 
در بندرخمیر در کنار لنج ها کارآیی خوبی داشــته 
باشند. چون این کشــتی ها می توانند در عمق کم 
خــور بندرخمیر هم تردد نمایند. اما می بایســت 
 عنوان نمود که آموزش و تفکر تغییر شناورها نیاز به 
برنامه ریزی درازمدت همراه مشوق های اقتصادی 
دارد. این کار یک شبه صورت نمی گیرد، همانگونه 
که یک شــبه هم از بین نمی رود. اگر مشوق های 
اقتصادی در بســتر زمان از سوی سازمان بنادر و 
دریانوردی و سایر ســازمان های ذیربط صورت 
گیرد و اگر افرادی که لنج های خود را از  چوبی به 
فلزی تغییــر داده اند، در برنامه های خود در حمل 
و نقل کالا موفقیتی به دســت آورند، یقینا دیگران 
تشویق به انجام این امر می شوند، و گرنه مشکلات 

عدیده در این راستا همواره وجود دارد. 
  علاوه بر این باید در نظر داشــت که بســیاری از 
دریانوردان و بــه ویژه کارکنان لنــج ها کارگران 
فصلی نیز هســتند که کار را بــرای آموزش دادن 
به آن ها مشــکل می کند. کارآیی لنج های چوبی 
در بســتر زمان هــم باعث گردیده تــا لنج داران 
همواره لنج را بر کشــتی های فلزی بزرگ ترجیح 
دهند. اگر لنج ســازی بندرخمیر دوباره احیا شده 
 و بتوانــد لنج های متعدد برای حمل کالا بســازد، 
می توان شاهد رونق دریانوردی در بندرخمیر بود. 
با وجود این دریانــوردان کنونی و ناخدایان جوان 
بندرخمیری دانش خوبی نسبت به سفرهای دریایی 
و دریانوردی دارند و با وسایل جدید دریانوردی و 
 هدایت شــناورها به خوبی آشنا می باشند و تلاش
نموده اند از دانش روز در هدایت شناورهای خود 
استفاده نمایند. شناورهای کنونی در بندرخمیر اگر 
چه از نظر تعداد کم شده اند، اما از نظر کیفیت سطح 
خوبی داشته و ســفرهای دریایی متعددی به بنادر 
کشــور امارات و به ویژه بندرشــارجه و بندر دبی 

دارند.
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گذشــته   در  خمیــر   بنــدر 
لنــج ســازی داشــته و لنــج نیز 
حمــل  وســایل  ســایر   هماننــد 
و نقل زمینی و هوایی در بســتر 
زمــان بــا توجــه بــه پیشــرفت 
زیــادی  تغییــرات  تکنولــوژی 
 را پشــت ســر گذاشــته اســت
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برداشت ماهی های خاویاری در هرمزگان
گروه خبر // معــاون آبزی پــروری اداره کل 
شــیلات هرمزگان از برداشت ماهیان خاویاری 
و  آباد  حاجی  میناب،  رودان،  در شهرستان های 

بندرعباس خبر داد.
   مســعود بارانی، معاون آبــزی پروری اداره کل 
شــیلات هرمزگان با اشــاره به برداشت ماهیان 
 خاویــاری از مزارع  اســتان گفــت: پیش بینی 
می شــود تا پایان ســال ۲۰ تن ماهی خاویاری 
 در هرمزگان تولید می شــود که ســه تن بیشتر از

  پارســال اســت.بارانی عنوان کــرد: اکنون ۱۵ 
مزرعه پرورش ماهی های خاویاری در استان فعال 

است.
  معاون آبزی پروری اداره کل شــیلات هرمزگان 
گفت: تــا پایان ســال نیز یک مزرعــه دیگر به 
ظرفیت ۵۰ تن ماهی خاویاری با ۳۰ اســتخر به 
بهره برداری می رسد و اکنون مزارع پرورش ماهی 
خاویاری در شهرستان های رودان، میناب، حاجی 

آباد و بندرعباس واقع است.
  وی افزود: با توجه به شــرایط مناســب آب و 
هوایی اســتان، ماهی های خاویاری تاکنون رشد 
مناسبی داشــته اند و پرورش ماهی های خاویاری 
صنعتی جدید در اســتان است که از سال ۹۵ کار 

خود را آغاز کرده است.معاون آبزی پروری اداره 
کل شــیلات هرمزگان گفت: ماهی های خاویاری 
که در اســتان پرورش داده می شــود از گونه فیل 
ماهی، اوزون برون و ســیبری هستند.ســیروس 
برازنــده رئیــس اداره آب های داخلی و ســایر 
آبزیان اداره کل شیلات اســتان گفت: ماهی های 
 خاویاری زمانی که به وزن ۳ کیلو و سن بالای دو 
ســال برسند می توان از گوشــت آن استفاده کرد.

 به گــزارش  هرمز؛ وی گفت: وقتی هم که ســن 
ماهیان به بیش از ۸ رسید از خاویار آن ها استفاده 

می شود.
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متر مربع متن ملک آپارتمان قطعه سوم تفکیکی مفروز و مجزي شده از شماره 6874 فرعي از 1 اصلي ، به مساحت ) 80/73 ( هشتاد متر و هفتاد و سه دسیمتر 
مربع ، واقع در طبقه اول به آدرس گلشهر جنوبی کوچه فتح المبین روبروی دادگستری ساختمان مرادی طبقه اول واحد دو نظریه ونتیجه کارشناسی  مشخصات 
ثبتي سند: سند به صورت شش دانگ به متراژ 80/73 مترمربع در طبقه اول 13842 فرعي از  یک اصلي واقع در بخش دو بندر عباس. طبق کپي سند ارائه شده 
به نام آقاي عباس مرادي فرزند خداداد شماره شناسنامه 2 مشخصات ملک: آپارتمان دو خواب ، داراي کمد دیواری، یک اسپیلیت، کابینت ام دي اف ، انشعاب 
برق و آب، پارکینگ اختصاصي  ارزیابی ملک: با توجه به امکانات و مشخصات فوق بدون در نظر گرفتن هر گونه بدهي بانکي و شخصي.. مالیات مجموعاً 

10/600/000/000 ریال )ده میلیارد و ششصد میلیون ریال ( میباشد . 
2-کلیه هزینه های مربوط به معامله از هر قبیل و از هرجهت به عهده خریدار است. 

3-پیشنهاد دهندگان باید قبل از انجام مزایده در تاریخ روز مزایده با هماهنگی اجرای احکام مبلغ 10% مبلغ ارزیابی شده را بصورت سپرده نقدی به حساب شماره 
2171295409008 نزد بانک ملی شعبه دادگستری تودیع و قبض سپرده را به این اجرا تحویل نمایند . 

4- اجرای احکام در رد یا قبول پیشنهاد مختار است. 
 5-مزایده در ساعت 13 ظهر مورخ 1400/08/12 در محل دفتر شعبه دوم اجرای احکام حقوقی بندر عباس واقع در رسالت جنوبی - کوچه فتح المبین - مجتمع 

قضایی شهید بهشتی بصورت حضوری بعمل می آید و برنده کسی است که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید .
6- در صورتیکه برنده تا یک ماه از جلسه مزایده و با انقضای مهلت از پرداخت بها مورد مزایده خود داری نماید مسئول کسر احتمالي قیمت و خساراتی که از 
تجدید مزایده حاصل شود خواهد بود که بدواً  از سپرده او استیفا میشود و سپرده تا تعیین کسر قیمت و خسارات وارده مسترد نخواهد شد و متقاضیان شرکت 

در مزایده برای کسب اطلاع بیشتر میتوانند به اجرای احکام حقوقي شعبه دوم دادگستري بندر عباس مراجعه نمایند. 
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دادورز اجرای احکام شعبه دوم دادگاه  حقوقی دادگستری بندرعباس
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آتش از بین برنده مواد آلی خاک می باشد 
 بجای آتش زدن پسماندهای کشاورزی آنها را دفن کنیم 

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

 

سرپرست شرکت پالایش گاز سرخون و قشم خبر داد 

 آمادگی همه جانبه برای تولید پایدار گاز 
در روزهای سرد 

گروه خبر //   پارســاپروین سرپرست این 
شــرکت در بدو ورود به حوزه مدیریت با 
اعلام آمادگی همه جانبه برای استمرار تولید 
پایدار گاز تصریح کرد: با اقدامات انجام شده 
در عملیات تعمیرات اساسی و تامین قطعات 
و تجهیزات و تمهیدات مورد نیاز، با تلاش 
و پشــتکار همکاران توانمند و خدوم این 
پایدار  تولید  بمنظور  کامل  آمادگی  شرکت 
 گاز طبیعی در فصول ســرد پیش رو مهیا 

می باشد.
    به گزارش خبرنگار دریا ؛ وی در ادامه افزود: 
همه همکاران خدوم شرکت پالایش گاز سرخون 
و قشم علیرغم سختی های اجرای پروژه ها در 
دوران کرونا و تحریم با درک مسئولیت خطیری 
که برای توسعه زیرساخت ها و سایر بخش های 
مربوطه بر دوش دارند، تمام تلاش خود را برای 
دستیابی به اهداف مدنظر در سال ۱۴۰۰ به کار 

خواهند بست تا ثمره ی تلاش ها آسایش، رفاه 
و افزایــش تولیدپایدار گاز طبیعی ایمن، پاک و 
اســتاندارد در فصول سرد سالجاری گرمابخش 
 بخــش خانگی و صنعتــی هموطنــان عزیز 
سرزمین مان باشــد.پروین بیان کرد: پالایشگاه 
گاز ســرخون با تمهیدات و برنامه ریزی های 
انجام گرفتــه و با بهره گیــری از همه توان و 
ظرفیت کارکنان و متخصصان بخش های مختلف 
شرکت، برای تامین گاز پایدار و مستمر و ایمن 
به جهت خدمت رسانی مطلوب در فصل سرمای 
سالجاری برای هم وطنانمان گام برداشته است. 
ایشان اظهار داشت: شرکت پالایش گاز سرخون 
و قشــم در سالجاری با عزم راسخ و همه جانبه 
 کارکنان این شــرکت در خطه جنوب کشور با 
 برنامه ریزی و هماهنگی های صورت گرفته به 
جهت خدمت رسانی به میهن اسلامی در فصل 
ســرد پیش رو نیز، پالایشــگاه گاز سرخون 

همچون سال های گذشــته به تبع شرکت ملی 
گاز ایران با حداکثر ظرفیت در مدار تولید قرار 
داشته و به رسالت مهم خود جامع عمل بپوشاند.

پارســا پروین سرپرست شــرکت پالایش گاز 
سرخون و قشــم در پایان خاطرنشان ساخت: 
 بمنظور تبیین رهنمودهــای مقام معظم رهبری 
 مدظله العالی در ســال تولید، پشــتیبانی ها و 
مانع زدایی ها، و سیاست کلی شرکت ملی گاز 
ایــران در حوزه اقتصاد مقاومتــی و بدنبال آن 
رســیدن به قله های خودکفایی، توانسته ایم با 
همت و درایت متخصصان و کارشناسان توانمند 
و باتجربه این شرکت در حال حاضر، پروژه های 
عظیمی برای اولین بار در سطح ملی انجام داده 
و تاکنون ۸۵ درصد قطعات و کالا مورد نیاز در 
طول تعمیرات اساسی و پروژه ها، از سازندگان و 
شرکت های داخلی به جهت تولیدپایدار گاز، را 

از طریق سازندگان داخلی تامین نمائیم.

 گروه خبر//  رئیس سازمان صنعت، معدن و 
تجارت هرمزگان گفت: بیش از یک میلیارد و 
۴۰۱ میلیون دلار کالاهای غیرنفتی از ابتدای 
این  از  امسال  تاپایان شهریورماه  سالجاری 

استان به خارج از کشور صادر شد. 
   خلیل قاسمی در جمع فعالان اقتصادی استان 
افزود: هدفگذاری صادرات کالاهای غیرنفتی 
بخش های مختلف اقتصــادی هرمزگان در 
سالجاری ۲ میلیارد و ۷۰ میلیون دلار بوده که 

در ۶ ماهه نخست امســال ارزش دلاری این 
کالاها در همسنجی با سال گذشته ۲۵۸ درصد 

افزایش داشته است.
   وی بیان داشــت: بیشــترین سهم کالاهای 
صادراتی هرمــزگان مربوط به بخش صنعت 
میلیــارد و۳۷۱میلیون  معادل یــک  ومعدن 
دلار بوده اســت.رئیس سازمان صنعت، معدن 
وتجارت هرمزگان اظهارداشت: فولاد، سنگ 
گچ، قیر و غیره از جملــه کالاهای صادراتی 

بخش صنعتی و معدنی اســتان است که بیشتر 
 به کشــورهای آســیایی، آفریقایی و حوزه 
خلیج فارس صادر شده است.قاسمی یادآورشد: 
رونق بیشتر بندرهای کوچک، توسعه تجاری با 
کشــور عمان و افزایش زیرساخت های بندر 
جاسک و سیریک از جمله راهکارهای رونق 
صادرات در استان هرمزگان است.به گزارش 
ایرنا ؛ بندرشهید رجایی بندرعباس، بندر شهید 
باهنر، بندرلنگه، بندر جاسک و بندر سیریک 

از جمله زیرســاخت های لجستیکی استان 
 هرمزگان برای صادرات بیشــتر محســوب 

می شود.

گروه خبر // رئیس شورای شهر بندرعباس گفت: 
با توجه به پتانسیلی که در بانوان هرمزگانی وجود 
دارد، شهرداری و دستگاه های متولی در زمینه 
احداث مدرســه فوتبال ساحلی از بانوان فوتبال 

ساحلی حمایت کنند.
   فاطمه جراره در دهمین جلسه علنی شورای شهر 
بندرعباس در خصوص جدایی پارسیان از هرمزگان، 
اظهــار کرد: طی چند روز اخیر مردم ساحل نشــین 
هرمزگان نگرانی هایی را در رابطه با جدایی پارسیان 

از استان مطرح کردند، از همین رو از رئیس جمهور 
و هئیت دولت تقاضــا داریم اقداماتی انجام دهند تا 

آرامش به مردم هرمزگان بازگردد.
   وی افزود: موضوع جدایی پارسیان از هرمزگان و 
اتصال آن به فارس، طرحی اســت که در دولت قبل 
مطرح شد و از جمله تصمیمات عجولانه ای بود که 
 بهتر اســت دولت جدید در این مســیر گام بر ندارد 
 چرا کــه مردم اســتان ثابت کرده اند کــه ذره ذره 
خطه استان از جاسک تا پارسیان متعلق به هرمزگان 

است.
   به گزارش ایلنا ؛جــراره با بیان اینکه توقع داریم 
رئیس جمهــور دغدغه مردم هرمــزگان را مد نظر 
در دولت جدید قــرار دهد، تصریح کرد: جا دارد از 
بانوان خانم سلطانی زاده و زینلی که به نیابت از سایر 
بازیکنان تیم فوتبال ساحلی شهرداری بندرعباس در 
این جلســه حضور دارند تشکر و قدردانی کنم چرا 
که برای هفتمین ســال پیاپی موفق به کسب عنوان 

قهرمانی لیگ برتر کشور شدند.

گروه خبــر //  معــاون هماهنگی امور 
اقتصادی اســتانداری هرمــزگان گفت: 
باتوجه به نقش و جایگاهی که این استان 
در اقتصــاد ملــی دارد، در توزیع منابع 
تبصره ۱۸ بودجه ۱۴۰۰ نیازمند نگاه ویژه 

است. 

  ایرج حیدری در نشســت ویدئوکنفرانســی 
 رفع ابهام ها و مشــکلات اجرایــی بند الف 
تبصره) ۱۸( قانون بودجه سال ۱۴۰۰ کل کشور 
که با حضور اعضای کارگروه تخصصی ملی و 
کمیته های استانی سراسر کشور برگزار شد، با 
اشاره به نقش هرمزگان در اقتصاد ملی افزود: 
با توجه به نقش و جایگاه هرمزگان در اقتصاد 
ملی ضروری است سهم بیشتری از منابع تبصره 
۱۸ به این اســتان اختصاص یابد.وی با اشاره 
به اینکه اغلب واحدهــای تولیدی و صنعتی 
بزرگ در هرمزگان فعال هســتند، بیان داشت: 
این واحدها دارای اشتغال چشمگیری می باشند 
و این مهم ضرورت توجه ویژه به این اســتان 
را در توزیع منابع تبصــره ۱۸ دوچندان کرده 
است.معاون استاندار هرمزگان ادامه داد: بخش 
کشاورزی باتوجه به نقشی که در اقتصاد کشور 
دارد و بخش تعــاون، کار و رفاه اجتماعی در 

سطح کمیته های استانی در توزیع منابع تبصره 
۱۸ برای تقویت این بخش نیازمند توجه بیشتر 

هستند.
   حیدری ابرازداشت: باید سامانه ای یکپارچه 
بین دستگاه های اجرایی در زمینه جذب منابع 
تســهیلات تبصره ۱۸ برای تسهیل دسترسی 
متقاضیان طراحی و فعال شود.معاون هماهنگی 
امور اقتصادی استانداری هرمزگان، خاطرنشان 
کرد: فرآیند توزیع منابــع تبصره ۱۸ از برنامه 
اصلی عقب بوده و ضروری اســت با شــتاب 
بخشــیدن به امور در کار گروه تخصصی ملی 
این عقب ماندگی جبران شود.به گزارش ایرنا؛ 
حیدری تصریح کــرد: تحقق اهداف در زمینه 
تبصره ۱۸ نیازمند ســرعت بخشی در کارها، 
 ســرعت در ابلاغ دســتورالعمل هــا، تدوین 
برنامه مدون و همراهی بانک ها در این زمینه 

است.

معاون استاندارهرمزگان:

 هرمزگان در توزیع منابع تبصره ۱۸ قانون بودجه 
نیازمند توجه ویژه است

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت :

 یک میلیارد دلار کالای غیرنفتی از هرمزگان صادر شد

گروه خبر // عضو شورای اســلامی شهر بندرعباس گفت: با 
گذشت ۴۳ سال از انقلاب اسلامی هیچ هرمزگانی در بدنه دولت 

نبوده است.
   بــه گزارش خبرنگار دریا  ، فریده عامری ســیاهوئی عضو 
شــورای اسلامی شهر بندرعباس در دهمین جلسه علنی شورا  
گفت: قبل از اینکه تذکرات خودم را درباره مسائل و مشکلات 
حوزه شهر بندرعباس عرض نمایم ، ابراز نگرانی جدی خودم 
و اعضا را درخصوص مســئله انتزاع بخشی از هرمزگان اعلام 
میکنم.وی ادامه داد: هرمزگان نه یک وجب کمتر و نه یک وجب 
بیشــتر شعار نیست ، اعتقاد مردم است.فریده عامری بیان کرد:  
در صورتی که چند مدت قبل رتبه اول فلاکت در کشور نصیب 
هرمزگان گردید توقع می رفت که دولتمران برای این مســئله 
آستین همت را بالا زده و چاره اندیشی نمایند  نه آنکه مصوبه 

پر از اشکال سالهای قبل را مجددا مطرح کنند.
وی گفت: هر زمــان در رابطه با رتبه اول فلاکت هرمزگان در 

کشور و رتبه سوم بیکاری هرمزگان در کشور و رتبه پنجم فقر 
هرمزگان در کشور چاره اندیشــی انجام شد بعد راجع به این 
مصوبه های  تفرقه انداز صحبت کنید.عضو شورای ششم شهر 
بندرعباس بیان کرد: در بسیاری از استان ها دریا وجود ندارد اما 
راه آن دست درازی به جغرافیای استان همسایه نیست لذا باید 

مسیر سرمایه گذاری را هموارتر کنید.
   ما هم  در هرمزگان برف نداریم اما هیچ وقت به دنبال الحاق 
ســپیدان به هرمزگان نخواهیم بود.عامری گفت: نباید بگذاریم 
مردم نجیب ، مظلوم و دریا دل هرمزگان بیشتر از این احساس 
نا امیدی و یاس کنند ،  ۴۳ سال از انقلاب اسلامی گذشته است 
و  هیچ دولتی وزیر هرمزگانی نداشــته و حتی معاون وزیر هم 
نداشــته ایم ، در صنایع و مناطــق آزادمان که تا خرخره مدیر 

پروازی منصوب کرده اند.
  وی اظهار کرد: اگر بر نداشته هایمان مرحمی نیست خواهشا 
به داشته هایمان دست نزنید، وجب به وجب هرمزگان ناموس 

ماست، انشالله رئیس جمهور محترم زودتر به هرمزگان سفر کنند 
و یکبار برای همیشه پرونده این مصوبه ننگین را خاتمه دهند.

این عضو شورا در ادامه با تذکر به شهردار بندرعباس گفت: باید 
هر چه زودتر تکلیف تیم مدیریتی شهرداری معلوم گردد.فریده 
عامری عنوان کرد: اقلیم شهر بندرعباس و پتانسیل هایی که در 
همجوار بودن دریا وجود دارد، ضروری اســت تاسیس هرچه 
زودتر سازمان ساحل در دستور کار قرار گرفته لذا این موضوع 
در برنامه های شهردار محترم هم  بود  که به بحث اشتغال و رونق 

گردشگری کمک شایانی خواهد کرد.
  وی در پایــان تذکر دوم خود را به اداره کل ورزش و جوانان 
استان و سازمان فرهنگی و ورزشی شهرداری بندرعباس عنوان 
کرد و گفت: شما افتخار آفرینی اخیر تیم فوتبال ساحلی بانوان 
را دیده اید پس لازم است برای تداوم کسب این قهرمانی ها از 
بانوان پر افتخار حمایت بیشــتری کنید و زمینه را برای حضور 

سایر تیم های بانوان در لیگ های کشوری فراهم سازید.

عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس :

هرمزگان » نه یک وجب کمتر و نه یک وجب بیشتر« ، شعار نیست

  

 گروه خبر //  اســتاندار هرمزگان گفت: استاندارد مقوله
 بسیار مهمی است که اعتبار کالای ایرانی وابسته به آن 

است. 
    مهدی دوستی در نشست شورای استاندارد هرمزگان و آیین 

تجلیل از تولیدکنندگان برتر استان در رعایت استاندارد افزود: 
سرعت بخشــی در فرآیند و زمان صدور مجوزها مورد تاکید 
دولت است که در همه پارامترها این سرعت در روند امور باید 

مورد توجه باشد.

  وی همچنین خواستار توجه به آموزش ضمن خدمت کارکنان 
براساس علوم نوین شد و بیان داشت: در فعالیت های صنعتی 

و تولیدی آموزش مداوم ضروری است.
   به گزارش ایرنا، اســتاندار هرمزگان اظهارداشت: باتوجه به 
تغییرات ســریع علم و صنعت ضرورت دارد کارکنان در این 
زمینه به علوم جدید و زبان بین المللی مسلط شوند که باتوجه 
بــه ورود فناوری نســل چهارم این ضــرورت بیش از پیش 

احساس می شود.
در این نشست از تولیدکنندگان برتر  هرمزگان در زمینه رعایت 

استانداردها، تجلیل و قدردانی شد.

استاندار هرمزگان :

 اعتبار کالای ایرانی به استاندارد وابسته است
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رئیس شورای شهر بندرعباس :

شهرداری در زمینه احداث مدرسه فوتبال ساحلی از بانوان حمایت کند

گروه خبر // ستاد اقامه نماز راه آهن هرمزگان 
به کســب  رتبه برتر در بین دســتگاه های 
اجرایی  اســتان در ارزیابی ستاد اقامه نماز 

استان دست یافت.
   بــه گزارش خبرنگار دریا ؛ حجت الاســلام 
والمسلمین دکتر محمد اعتمادی مشاور استاندار 
و مدیر ستاد اقامه نماز استان هرمزگان  با حضور 
در اداره کل راه آهن، ضمن اهدای لوح ســپاس 

به محمدرضا چنگانی مدیرکل راه آهن هرمزگان 
 وتقدیر از همکاری مجموعه فعالیت های انجام شده 
 در ســتاد اقامه نمــاز ایــن اداره کل، پس از 
ارزیابی های بعمل آمده با بررسی مستندات اعلامی 
در  سامانه سجاده، راه آهن را حائز رتبه برتر در 
دستگاههای اجرایی استان و شایسته تقدیر ویژه 
در سال ۱۳۹۹ دانست.  حجت الاسلام اعتمادی،  
با ابراز خرسندی از توجه ویژه به امر اقامه نماز 

و احیای حقوق عامه مسافرین طول مسیر ریلی 
هرمــزگان  گفت: راه آهن هرمــزگان  همواره 
 در همه امور فرهنگی و مذهبی پیشــتاز بوده و 
 با ایجــاد فضای معنــوی، تجهیــز نمازخانه 

 ایســتگاه های مسافری طول خط راه آهن و از 
 سوی دیگر توجه ویژه به مقوله آموزش و ترویج 
 فرهنــگ نماز موجبــات برگزاری هــر چه با 
 شکوه تر نماز جماعت در مساجد را فراهم نموده 

اســت .  چنگانی مدیــر کل راه آهن هرمزگان، 
با اشــاره به اهمیت نقش نماز در سلامت روان 
وتقویــت روحیــه معنوی کارکنــان در محیط 
کار گفت: ترویــج  فرهنگ نماز  تاثیر ویژه ای 
درارتقای رفتار ســازمانی کارکنان دارد.   وی 
برگــزاری نماز جماعــت در ادارات را موجب 
تقویت معنویــات و اخــلاق و ارتقای روحیه 
مسئولیت پذیری و مردم داری در بین مسئولین 
و کارکنان و کاهش تخلفات اداری دانست .قابل 
ذکر اســت؛ در پایان جلســه، تفاهم نامه سال 
۱۴۰۰ستاد اقامه نماز استان با اداره کل راه آهن 

هرمزگان امضا شد.

ستاد اقامه نماز اداره کل راه آهن هرمزگان برتر شد 

 


